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Jegyzőkönyv 

Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzatának 
képviselő-testület nyilvános üléséről 

Az ülés helye: Vállalkozói Inkubátorház kistermében 
Időpontja: 2014. november 20. (csütörtök) 17:00 óra 

Meghívott képviselők: Kiszelné Mohos Katalin polgármester, Szemesy Barbara 
alpolgármester, dr. Fegyveres-Fiskál Gábor alpolgármester, Bánóczi Margit képviselő, 
Fodor Attila képviselő, Honti Zoltán képviselő, dr. Klein Katalin képviselő, Ledács-Kiss 
Miklós képviselő, dr. Szabó András Lajos képviselő, Tegzes Endre képviselő 

Meghívottak: dr. Szelenczy Gabriella Budakeszi Járás Hivatalvezetője, Klein Ferenc 
Német Nemzetiségi Önkormányzat Elnöke, Kropkó Péter Oktatási, kulturális, sport, 
turisztikai és környezetvédelmi bizottsági tag, Szabó Orsolya Oktatási, kulturális, sport, 
turisztikai és környezetvédelmi bizottsági tag, Gerlóczyné Furulyás Katalin Oktatási, 
kulturális, sport, turisztikai és környezetvédelmi bizottsági tag. Horváthné Holéczy 
Katalin Pénzügyi Bizottsági tag, Erdélyi Zoltán Pénzügyi Bizottsági tag. dr. Lovas 
András Ügyrendi, összeférhetetlenségi, jogi és külső kapcsolatok bizottsági tag 
Bizottsági tag, dr. Borók György Ügyrendi, összeférhetetlenségi, jogi és külső 
kapcsolatok bizottsági tag, Dvorzsák-Pintér Tünde Egészségügyi és szociális 
bizottsági tag, Karczewicz Ágnes Egészségügyi és szociális bizottsági tag. Diószeghy 
Tünde Öregiskola Közösségi Ház és Könyvtár vezető, Dér Zsuzsanna Nagykovácsi 
Általános Iskola igazgató, Kiss Beáta Kispatak Óvoda vezető, Sólyom László NATÜ 
Kft ügyvezetője. 

Meghívottak a hivatalból: Papp István jegyző, Perlaki Zoltán gazdasági vezető, 
Györgyi Zoltán főépítész, dr. Erdélyi-Kincses Andrea vezetői referens 

Megjelent képviselők: Kiszelné Mohos Katalin polgármester, Szemesy Barbara 
alpolgármester, dr. Fegyveres-Fiskál Gábor alpolgármester, Bánóczi Margit képviselő, 
Fodor Attila képviselő, Honti Zoltán képviselő, dr. Klein Katalin képviselő, Ledács-Kiss 
Miklós képviselő, Tegzes Endre képviselő. 

Megjelentek: Klein Ferenc Német Nemzetiségi Önkormányzat Elnöke, Gerlóczyné 
Furulyás Katalin Oktatási, kulturális, sport, turisztikai és környezetvédelmi bizottsági 
tag, Horváthné Holéczy Katalin Pénzügyi Bizottsági tag, dr. Lovas András Ügyrendi, 
összeférhetetlenségi, jogi és külső kapcsolatok bizottsági tag, Karczewicz Ágnes 
Egészségügyi és szociális bizottsági tag, Diószeghy Tünde Öregiskola Közösségi Ház 
és Könyvtár vezető, Dér Zsuzsanna Nagykovácsi Általános Iskola igazgató, Kiss Beáta 
Kispatak Óvoda vezető 

Megjelentek a hivatalból: Papp István jegyző, Perlaki Zoltán gazdasági vezető, 
Györgyi Zoltán főépítész, dr. Erdélyi-Kincses Andrea vezetői referens, Bodnár Julianna 
jegyzőkönyvvezető.  

Kiszelné Mohos Katalin polgármester: Tisztelettel köszöntöm a Képviselő társaimat 
és a megjelenteket. Ma 2014. november 20-a van, a képviselő-testület a munkaterv 
szerinti ülését tartja. Különös tisztelettel köszöntöm a napirendi pontokhoz külön 
meghívottakat. A Képviselő-testület 8 fővel van jelen, dr. Szabó András jelezte, hogy 
nem tud megjelenni az ülésen. Megállapítom, hogy képviselő-testület határozatképes. 
Napirend előtt bemutatom Schlosszer Mercédeszt rendészeti alosztályvezetőt a 
Budaörsi Rendőrkapitányság Budakeszi őrsparancsnokságáról, mivel őrsparancsnok 
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úr Braczkó Gábor főhadnagy szabadságon van és mint meghívott nem tudott 
megjelenni.  

Schlosszer Mercédes őrsparancsnok helyettest: Én immáron 13. éve vagyok a 
Budakeszi rendőrőrs kötelékében. Az Önkormányzattal az elmúlt években is jól 
együttműködtünk, remélem ez a jövőben is így lesz. A Készenléti szolgálattal napi 
szinten vagyunk kapcsolatban, illetve ha a lakosságnak, vagy a Képviselő-testületnek 
bármilyen kérése lenne a megfelelő úton természetesen állunk rendelkezésükre. 

Kiszelné Mohos Katalin polgármester: Veverka Gáborral a helyi körzeti megbízottal 
már kapcsolatban vagyunk és a részleteket egyeztettük vele. Köszönöm Schlosser 
Mercédesnek a megjelenést és bemutatkozást. Átadom a szót Ledács-Kiss Miklós 
képviselő társamnak.  

Ledács-Kiss Miklós képviselő: A vagyonnyilatkozatok időben beadásra kerültek, 
hiánypótlására nem volt szükség a nullás adóigazolásokat mindenki leadta. 

Kiszelné Mohos Katalin polgármester: Köszönöm. Ismertetem a napirendet:  

1. Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzatának és költségvetési szerveinek 
beszámolója a 2014. évi költségvetés háromnegyed évi teljesítéséről 

Előterjesztő: Kiszelné Mohos Katalin polgármester 
Előadó:  Perlaki Zoltán gazdasági vezető 

E-105/2014 Pb 

2. Az önkormányzat 2014. évi költségvetéséről szóló 1/2014. (II.17.) 
önkormányzati rendeletének 3. sz. módosítása 

Előterjesztő: Kiszelné Mohos Katalin polgármester 
Előadó:  Perlaki Zoltán gazdasági vezető 

E-107/2014 Pb 

3. Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzatának Szervezeti és Működési 
Szabályzatáról szóló 10/2013. (III.1.) önkormányzati rendelet (SzMSz) 
módosítása 

Előterjesztő: Kiszelné Mohos Katalin polgármester 
Előadó:  Papp István jegyző 

E-101/2014 Pb, Üb, Okb, Eüb 

4. Döntés a Településképi véleményezési eljárásról szóló 6/2013. (III.1.) számú 
rendelet módosításának elfogadásáról 

Előterjesztő: Kiszelné Mohos Katalin polgármester 
Előadó:  Györgyi Zoltán főépítész  

E- 96/2014 Pb, Üb 

5. Döntés a Településképi bejelentési eljárásról szóló 7/2013. (III.1.) számú 
rendelet módosításának elfogadásáról 

Előterjesztő: Kiszelné Mohos Katalin polgármester 
Előadó:  Györgyi Zoltán főépítész  

E-97/2014 Pb, Üb 
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6. A helyi adókról szóló 33/2012 (XI. 26.) számú önkormányzati rendelet 
felülvizsgálata 

Előterjesztő: Kiszelné Mohos Katalin polgármester 
Előadó:  Papp István jegyző 

E-113/2014 Pb, Üb, Eüb 

7. Döntés „Belterületi utak hó- és síkosság mentesítése Nagykovácsi 
Nagyközség közigazgatási területén vállalkozási keretszerződés keretében” 
tárgyú közbeszerzési eljárás eredményességének megállapításáról 

Előterjesztő: Kiszelné Mohos Katalin polgármester 
Előadó:  Jakab Balázs műszaki ügyintéző 

E-110/2014 Pb 

8. Döntés a 90/2014 (IX.25.) határozat módosításáról 

Előterjesztő: Kiszelné Mohos Katalin polgármester 
Előadó:  Jakab Balázs műszaki ügyintéző  

E-/2014 Pb 

9. Döntés az ebr42: 216 482 Vis maior pályázat beadásához önész biztosításáról, 
valamint a szükséges nyilatkozatokról 

Előterjesztő: Kiszelné Mohos Katalin polgármester 
Előadó:  Jakab Balázs műszaki ügyintéző  

E-111/2014 Pb 

10. Étkeztetési közbeszerzés jogorvoslati eljárását lezáró Közbeszerzési 
Döntőbizottsági határozat következtében meghozandó Képviselő-testületi 
döntés 

Előterjesztő: Kiszelné Mohos Katalin polgármester 
Előadó:  Perlaki Zoltán gazdasági vezető 

E-108/2014 Pb, Okb 

11. Döntés Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
8/2014. (VIII. 28.) önkormányzati rendeletének módosításáról és a kapcsolódó 
szükségszerű határozatról később kerül kiküldésre 

Előterjesztő: Kiszelné Mohos Katalin polgármester 
Előadó:  Papp István jegyző 

E-114/2014 Pb, Üb, Okb 

12. Döntés 2015. évi likvidhitel-keret igénybevételéről 

Előterjesztő: Kiszelné Mohos Katalin polgármester 
Előadó:  Perlaki Zoltán gazdasági vezető 

E-99/2014 Pb 

13. Döntés a Nagykovácsi Általános Iskola Igazgatója kérelméről, néptánc 
oktatás engedélyezése az Öregiskola Közösségi Ház és Könyvtárban 

Előterjesztő: Kiszelné Mohos Katalin polgármester 
Előadó:  Papp István jegyző 

E-106/2014 Okb 
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14. Öregiskola Közösségi Ház és Könyvtár Alapító Okiratának módosítása és a 
módosító okirat elfogadása 

Előterjesztő: Kiszelné Mohos Katalin polgármester 
Előadó:  Toók Gabriella mb. igazgatási osztályvezető 

E-100/2014 Üb, Okb 

15. Döntés a Kispatak Óvoda Alapító Okiratának módosításról és az Alapító 
Okirat módosítással egységes szerkezetének elfogadásáról 

Előterjesztő: Kiszelné Mohos Katalin polgármester 
Előadó:  Papp István jegyző 

E-102/2014 Üb, Okb 

 

16. Döntés Nagykovácsi Általános Iskola Intézményi Tanácsába való 
delegálásról 

Előterjesztő: Kiszelné Mohos Katalin polgármester 
Előadó:  Papp István jegyző 

E-103/2014 Okb 

17. Döntés Bursa Hungarica pályázatokról – ZÁRT ülésen tárgyalandó 

Előterjesztő: Kiszelné Mohos Katalin polgármester 
Előadó:  Toók Gabriella mb. igazgatási osztályvezető 

E-/2014 Pb, Eüb 

18. Egyebek 

• Írásbeli beszámoló a folyamatban lévő jogügyletekről 

 

Kiszelné Mohos Katalin polgármester: Szavazásra teszem fel a módosított 
napirendi pontokat, kérem, aki egyetért, kézfeltartással jelezze. Megállapítom, hogy a 
Képviselő-testület 8 jelenlévő tagja 8 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a 
módosított napirendet. 
 
1.Napirendi pont:  

Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzatának és költségvetési szerveinek 
beszámolója a 2014. évi költségvetés háromnegyed évi teljesítéséről 

Kiszelné Mohos Katalin polgármester: Ismerteti az előterjesztést a melléklet szerint. 
Pénzügyi Bizottság tárgyalta az előterjesztést, átadom a szót Elnök úrnak. 

Tegzes Endre pénzügyi bizottsági elnök: Közel 4 órán át tárgyaltuk az összes 
napirendi pontot. Ezzel a beszámolóval kapcsolatosan kértünk a Gazdasági vezetőtől 
plusz tájékoztattatásokat, melyeket megkaptunk. A Pénzügyi Bizottság egyhangúan 
elfogadásra javasolja 2014. évi költségvetés háromnegyed évi teljesítéséről szóló 
beszámolóját a Képviselő-testültnek.  

Ledács-Kiss Miklós képviselő: Civil szervezeteknek való támogatásához van 
valamilyen koncepció, hogy mi alapján kerültek kiosztásra a támogatások? Vagy ez 
egyéni döntés alapján született? 
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Perlaki Zoltán gazdasági vezető: Hivatalon belül egy Bizottság alakult a civil 
szervezetek támogatásának elbírálására. A költségvetésben erre egy keretösszeg van 
meghatározva, a Hivatalon belüli alakult Bizottság javaslatot tett először a megfelelő 
Bizottságnak, majd a tárgyalás után a végső döntést Képviselő-testület hozta meg.  

Kiszelné Mohos Katalin polgármester: Kérdés, felvetés van-e? Nincs. Szavazásra 
teszem fel a Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzatának és költségvetési 
szerveinek beszámolója a 2014. évi költségvetés háromnegyed évi teljesítéséről szóló 
határozati javaslatát, aki ezzel egyetért, kérem, kézfeltartással jelezze. 

Megállapítom, hogy a Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzat Képviselő-
testülete 8 igen, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:  

NAGYKOVÁCSI NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT 
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

103/2014. (XI.20.) HATÁROZATA 

Tárgy: Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzatának és költségvetési 
szerveinek beszámolója a 2014. évi költségvetés háromnegyed évi teljesítéséről 

Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Nagykovácsi 
Nagyközség Önkormányzatának és az irányítása alá tartozó költségvetési szerveinek 
2014. évi költségvetésének háromnegyed végrehajtásáról készített írásos 
beszámolóját tudomásul veszi. 

Határidő: azonnal  
Felelős: polgármester, jegyző 

2. Napirendi pont: 

Az önkormányzat 2014. évi költségvetéséről szóló 1/2014. (II.17.) önkormányzati 
rendeletének 3. sz. módosítása 

Kiszelné Mohos Katalin polgármester: Ismerteti az előterjesztést a melléklet szerint. 
A Pénzügyi Bizottság részleteiben tárgyalta az előterjesztés, átadom a szót Elnök 
úrnak. 

Tegzes Endre pénzügyi bizottsági elnök: A Pénzügy Bizottság a Képviselő-
testületnek egyhangúan elfogadásra javasolja a 1/2014 (II.17.) önkormányzati 
rendeletének 3. sz. módosítását. 

dr.Klein Katalin képviselő: A dologi kiadásoknál megjelent a várható többletétkezés 
kiadások miatt, 10 millió Ft javasolja az étkezési előirányzatnak az emelését az 
előterjesztés, módosított előirányzat, ami az előző napirendnél lett előterjesztve közel 
60 millió forinttal támogatja az Önkormányzat a közétkeztetést a településünkön?  

Kiszelné Mohos Katalin polgármester: A közétkeztetést részben állami 
támogatásból fedezzük, részben az Önkormányzat hozzájárulásával és részben a 
szülői befizetésekből áll össze.  

Perlaki Zoltán gazdasági vezető: Ez a 10 millió Ft, nem a támogatások között 
szerepel, hanem a kiadás a várható növelése, majd a későbbi napirendi pontban lesz 
ennek az indoka. Ez a költséget emeli, ennek van egy bevételi része, ami összeáll a 
szülői befizetésből illetve az állami támogatásból.  

dr.Klein Katalin képviselő:Ugyan csak a dologi kiadások fejezetnél van egy költség 
megjelölve a szerződések visszamenőleges vizsgálatáért várható decemberben 
fizetendő további 5 millió Ft, további dologi előirányzat növekedés. Ez már egy 
kötelezettségvállalás?  
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Kiszelné Mohos Katalin polgármester: Jogi ellenőrzéssel bíztunk meg egy jogászt, 
bekérve 3 árajánlatot és annak alapján döntve arról. Azt gondolom, hogy egy új 
Képviselő-testület abban az esetben tud tiszta lappal indulni, ha minden létező eddigi 
dokumentumot, átvizsgálásra kerül és megállapítja azt, hogy eddig mi az, ami 
törvényesen működött, vagy hibásan működött. Ezeket kijavítva tud felelősséget 
vállalni a további döntéseiért.  

dr.Klein Katalin képviselő:Akkor ez egy létező kötelezettségvállalás, aláírt 
szerződés? 

Kiszelné Mohos Katalin polgármester Igen. 

Fodor Attila képviselő: Pénzügyi Bizottsági ülésen, több dologban kértünk 
tájékoztatást a Hivatal részéről. Egyik érdekes többletköltség volt a 3 oldalon a 
felügyelet alá tartozó költségvetési szervek részére történő pénzeszköz átadás. Ott a 
Bizottsági ülésen helyben illetve utólagosan is kaptunk információkat ezzel 
kapcsolatosan, ez szabályos volt, de azt azért jegyezzük meg, hogy ez nem kevés 
össze, nem szívesen olvastam az anyagban egy ekkora tételt, ennek ellenére el kell 
fogadni. 

Kiszelné Mohos Katalin polgármester: Ezzel egyetértek, de én úgy gondolom, hogy 
ebben az évben a három választás alaposan megterhelte a Polgármesteri Hivatal 
dolgozóit. Illetve a volt Polgármester asszonynak törvény írja elő a három havi 
végkielégítés kifizetését a leköszönéskor. 

Fodor Attila képviselő: Ez a volt Polgármester asszonynak nem csak a törvény általi 
kifizetés összege, hanem a teljes járandósága?  

Perlaki Zoltán gazdasági vezető: Igen ez nem csak végkielégítés, hanem pl. a 
szabadságmegváltása, egy rubrikában szerepel az összeg.  

Fodor Attila képviselő: A később megkapott tájékoztatóban vannak konkrét számok 
is a féléves jutalom a dolgozók részére 4.662 ezer Ft erre a félévre, ez nem kevés 
összeg, ezek szerint még egy ilyen összeg várható év végén is? 

Papp István jegyző: A jutalmat három dolog határozza meg, van e bérkeretben ennek 
fedezete, a vezető tesz e rá javaslatot és polgármester jóváhagyja-e? Ha mind a 
háromra igen a válasz, akkor lehetséges az év végén is az apparátusnak osztani. Nem 
tudok erre konkrétan választ adni, ha lehetséges, akkor igen. Az apparátus félévkor az 
havibérkeret 80%-át kapta meg átlagban. 

Kiszelné Mohos Katalin polgármester: Kérdés, felvetés van-e? Nincs. Szavazásra 
teszem fel a Az önkormányzat 2014. évi költségvetéséről szóló 1/2014. (II.17.) 
önkormányzati rendeletének 3. sz. módosításáról szóló rendelet tervezetét, aki ezzel 
egyetért, kérem, kézfeltartással jelezze. 

Megállapítom, hogy a Képviselő-testülete 8 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül megalkotta a 11/2014.(XI.24.) önkormányzati rendeletét az 
önkormányzat 2014. évi költségvetéséről szóló 1/2014. (II.17.) önkormányzati 
rendeletének 3. sz. módosításáról. Kihirdetés napja: 2014. november 24. 

3.Napirendi pont:  

Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzatának Szervezeti és Működési 
Szabályzatáról szóló 10/2013. (III.1.) önkormányzati rendelet (SzMSz) 
módosítása 
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Kiszelné Mohos Katalin polgármester: Ismerteti az előterjesztést a melléklet szerint. 
Több Bizottság is tárgyalta az előterjesztést, kérem, a Bizottságok tájékoztassák 
Képviselő-testületet, hogy milyen döntéseket hoztak 

Tegzes Endre pénzügyi bizottsági elnök: Pénzügyi Bizottság egyhangúan 
megszavazta Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 10/2013. (III.1.) 
önkormányzati rendelet (SzMSz) módosítása 

Fodor Attila oktatási bizottsági elnök: Oktatási és Kulturális Bizottság részletesen 
tárgyalta az előterjesztést, egy tartózkodás mellett megszavazta és ajánlja elfogadásra 
Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 10/2013. (III.1.) önkormányzati rendelet 
(SzMSz) módosítását. 

dr.Klein Katalin képviselő: Egészségügyi és Szociális Bizottság egy javaslattal élt az 
1. számú melléklet 10 pontjában törölte a „szervezi” szöveget és így egyhangúan 
elfogadásra javasolta Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 10/2013. (III.1.) 
önkormányzati rendelet (SzMSz) módosítását. 

Ledács-Kiss Miklós ügyrendi bizottság elnök: Ügyrendi Bizottság 5.§ 
módosításának kivételével elfogadásra javasolja az előterjesztést. Az 5.§ 
paragrafushoz szóbeli kiegészítés tennék. Tisza István tér 7. szám alatti ingatlan 
hasznosításáról esik szó, amíg nincs a hasznosításhoz koncepció elfogadva addig 
nem javaslunk hasznosításáról döntést hozni. A felmerülő igényeket fel kell mérni akár 
a Civil szervezetek bevonásával, majd a koncepció kialakítása és elfogadása után 
lehet használati kérdésről döntenie a Képviselő-testületnek, javasoljuk a korábbi 
szöveg megtartása mellet a rendelet elfogadását. Egyben fel is kérjük a Hivatalt, hogy 
a hasznosításra készítsen egy koncepciót széles körű bevonással. 

Kiszelné Mohos Katalin polgármester: Én azt a javaslatot tettem, hogy a Német 
Nemzetiségi Önkormányzatnak heti 1 nap használatot kaphasson ebben az 
ingatlanban. Maximálisan megértem az igényüket és támogatom, hogy létre tudjuk 
hozni azt a kiállítást, amihez nekik rendkívül értékes anyagaik vannak, azon leszek, 
hogy erre megoldást tudunk találni. Azt semmi képen nem tudom elképzelni, hogy 
kizárólagos használatra egy ilyen értékes ingatlant átadjunk. Úgy gondolom, hogy az 
Önkormányzat részéről egy nagyvonalú ajánlat lenne, ha heti 1 nap kizárólagos 
használatot biztosítanánk az Német Nemzetiségi Önkormányzat részére. Kérdés, 
felvetés van-e? 

dr.Klein Ferenc Német Nemzetiségi Önkormányzat elnöke: Tisztelettel köszöntök 
mindenkit, első munkaterv szerinti ülése a Képviselő-testületnek. Örülünk, hogy a 
Német Nemzetiségi Önkormányzat kérdése már az első ülésen napirendre került. 
2004-ben megvette az önkormányzat az Öregiskola alatti ingatlant, amiből faluház lett. 
2006-ban alakult a Német Nemzetiségi Önkormányzat, 2004-ben az Önkormányzat 
megvette az Öregiskola alatti ingatlant. Az akkori Képviselő-testület úgy döntött, hogy 
az ingatlan funkciója faluház legyen. 2004. szeptember 24-én volt egy ünnepélyes 
átadás, azt az ingatlant mi berendeztük. Sajnos azt később meg kellett szüntetni, mert 
a kézműveseknek nem volt helye. Így került a gyűjtemény egy kisebb helyre az 
Öregiskolának az emeletére, ami jelenleg is ott van.2004-ben elkészült egy 
dokumentumfilm a kitelepítettek, illetve az itt élők megszólalnak és elmondják az 
eseményeket a szomorú napokról. Az akkori plébános Greszl Ferenc gondozásában 
készült egy könyv, magyar és német nyelven, ezt a könyvet kiadták. Ez után alakították 
meg a Nemzetiségi Önkormányzatot. Nehéz volt, hogy az itt élők, hosszú idők után 
merjék vállalni nemzeti hovatartozásukat. Regisztrációval lehetett jelentkezni a 
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nemzetiség soraiba. Szeretnénk feléleszteni, bemutatni, illetve megtartani a 
nemzetiségi, sváb hagyományokat.  

2012-ben adtunk be egy kérelmet az Önkormányzatnak azzal, hogy helyet kérünk, 
hogy a nemzetiségi dolgoknak egy helyen tudjuk tartani. Akkor azt mondták, nekünk a 
települési Önkormányzat részéről, hogy tudjuk, hogy jár, de nem jut. Amikor 
megüresedett a volt református templom, akkor gondoltuk úgy, hogy eljött az idő, nem 
csak járna, hanem jutna is, ezért kértük a használatát. Nem úgy gondoltuk, hogy csak 
a Nemzetiségi Önkormányzat használja kizárólagosan azt az ingatlant, hanem 
megosztva. Szeretnénk hasznosításra megkapni azt az ingatlant, illetve azokat az 
ügyeket intézni, amit eddigi is intézhettünk. A kérdésem az Ügyrendi Bizottsághoz, 
hogy az Öregiskola Közösségi Ház Alapító Okiratával kapcsolatosan ugyan ez a 
döntése? 

Ledács-Kiss Miklós képviselő: Természetesen következetesen szeretnénk ezt a 
döntésünket véghez vinni.  

dr.Klein Ferenc elnök: Arra kérném a Tisztelt Képviselő-testületet, hogy az Oktatási 
és Kulturális, Bizottsági ülésen kapott jegyzőkönyv alapján, ezzel a kiegészítéssel 
fogadja el a Képviselő-testület az 5. § „egy állandó napot kijelölve, kizárólagos 
használattal”. 

Kiszelné Mohos Katalin polgármester: Tehát 1 nap kizárólagos használattal 
szeretnék az ingatlant hasznosítani. Örülök, hogy nem áll távol az elképzelésünk. Ami 
fontos, hogy a törvény minimum havi 16 órát ír elő, illetve az ügyvitelhez segítséget, 
amit a Polgármesteri Hivatalban meg is kapnak.  

Fodor Attila képviselő: Én a magam részéről nem támogattam a kizárólagosságot. 
Azt hiányolta az Ügyrendi Bizottság, hogy úgy adnánk oda azt az egy napot, hogy nem 
látjuk azt, hogy az adott napokon, mit szeretnének csinálni. Rengeteg civil szervezet 
van Nagykovácsiban, akik ugyanígy helyhiányban szenvednek. Úgy gondolom, hogy 
egy kizárólagosság, egy fix dolog pont olyan helyzetet eredményez, amikor éppen 
semmi feladata a Német Nemzetiségi Önkormányzatnak nincs, de másnak meg lenne, 
akkor azok nem lesz lehetőségük használni a helységet a kizárólagosság miatt. De 
azt, hogy bónuszként ott legyen heti egy nap, ha jól értem ezt nem támogatja az 
Ügyrendi Bizottság. 

Ledács-Kiss Miklós képviselő: Ezért kértünk egy koncepciót a hasznosításra, ha ez 
meglesz, akkor fogunk tudni dönteni, hogy ki milyen arányban tud a közösségi 
ingatlanból részesülni. Nem szeretnénk senkit hátrányos helyzetbe hozni, sőt minél 
több szervezetet szeretnénk előnyös helyzetbe hozni a döntés által. 

Diószeghy Tünde intézményvezető: Számunkra fontos a helytörténeti gyűjtemény, 
nem igaz hogy azért került ki a faluházból, mert beindult a kézműves szakkör, hanem 
mert dohos helységben, rossz körülmények között volt a gyűjtemény. Kifejezetten az 
állagmegóvás miatt tettük át az Öregiskola galériájára. A kistemplomban hasonló 
körülmények között lenne, hiszen egy vályog épületről van szó. A szakkörök nem 
egész nap vannak ott, csak pár órában. Mi teljes együttműködéssel fordultunk az 
Önkormányzat felé. Civil szervezeteket és a község egyéb csoportjait viszont 
koordinálni kell, úgy gondolom, hogy erre van az Önkormányzatnak egy intézménye.  

dr.Klein Katalin képviselő: Kifejezetten azokat a törvényi feltételeket kéri belefoglalni 
az SzMSz-be, ami eddig elhalasztódott. A Nemzetiségi Önkormányzatnak a 
működésével kapcsolatban a most hatályban lévő SzMSz-ben a 12 fejezetésnek 2-
3.§-a amit szabályoz az a törvényi feltételeknek nem felel meg. Ebben nem biztosítja 
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egyértelműen, hogy ezekkel a feltételekkel a Nemzetiségi Önkormányzat olyan módon 
gyakorolhatja a jogosultságait, vagyis a működését, ahogy azt a törvény előírja. Itt egy 
helykijelölésről van szó, ami eddig nem történt meg. Itt pontosan arról van szó, hogy 
egy Nemzetiségi Önkormányzatnak a működési feltételeit egy ekkora településen, 
valahol működjön, ez senkinek az érdekét nem sérti, 12 éves múlttal, ami mögöttünk 
van, a mai napig ez nincs szabályozva az, hogy mely napokon működne a Nemzetiségi 
Önkormányzat, majd az Alapító Okirat szabályozza. Kérem Képviselő társaimat, hogy 
döntésüket gondolják át, mert egy olyan közösségnek az érdekeit, érzelmeit sérti ez a 
döntés, akik évek óta várnak arra, hogy valamilyen módon elismerést kapjon. Téves 
az a fajta hozzáállás, megítélés, hogy egyet jelent ez a közösség a településünkön 
lévő bármely civil szervezettel. Nem! Ezt többet jelent bármilyen civil szervezetnél, 
utolsó mai szószólói azoknak az embereknek, akik Nagykovácsi történelmét alkották 
250 éven keresztül. Ez a kérdés prioritást élvez minden civil szervezettel szemben.  

Tegzes Endre képviselő: Egy kis lélegzethez szeretnék jutni, megválasztottak 
képviselőnek, jól, diplomatikusan és célirányosan szeretnénk meghozni a 
döntéseinket. Nagyon sok anyag hullott az ölünkbe. Ezekben az ügyekben, amiben 
célirányosan kell döntést hoznunk én azt javasoltam, hogy Képviselők üljünk össze és 
beszéljük át a teendőket. Nem szeretnénk csorbítani a közösségnek vagy a 
Nemzetiségnek bármely részét. Én magam részéről támogatom, sőt részt is veszek 
ezeken a rendezvényeken. Mi most csak egy kis időt kérnék, ennek az 
átgondolásában. 

Fodor Attila képviselő: Nem azt mondtuk, hogy nem, hanem azt mondtuk, ha van 
program, akkor természetesen az működik, de hogy minden héten egy nap és azt sem 
tudjuk mire az nem megoldható. programokat megtervezik, támogatják, töltsük meg 
tartalommal.  

dr.Klein Ferenc elnök: Úgy érzem, hogy a tisztelt Képviselő-testület nem tudja, hogy 
mi az, hogy törvényi kötelezettség. 

Ledács-Kiss Miklós képviselő: Ezt kikérem magamnak. 

dr.Klein Ferenc elnök: Nemzetiségi jogairól szóló 2011. év 179 törvény 8.§ 1. 
bekezdés írja, elő idézem, „helyi Önkormányzat részére biztosítja az önkormányzati 
működés személyi és tárgyi feltételeit továbbá gondoskodik a kapcsolatos végrehajtási 
feladatok ellátásáról. Ennek feltételeit havonta igény szerint, de legalább 16 órában 
helység ingyenes használata…” Nem abban a helyzetben vagyunk, mint egy civil 
szervezet, hogy kér egy adott helységet. Ők valóban tegyék le a programjukat, ahogy 
kéri a Képviselő-testület, hogy lássák önök, hogy mit is akar ez a civil szervezet, és 
akkor el tudjuk dönteni, hogy van-e olyan értéke a munkájának az egész település 
vonatkozásában. Itt egy Nemzetiségi Önkormányzatról van szó. Én nem 
számoltathatom el önöket, önök nem számoltathatnak el engem, mint Nemzetiségi 
Önkormányzatot, hogy mi az, amit teszünk. Nemzetiségi Önkormányzatnak van egy 
feladata, azt kell ellátnia valahol, erre kell az a bizonyos helység. A Képviselő-testület 
azt tudja tenni, hogy vagy teljesíti a törvényben foglalt dolgokat, vagy nem teljesíti azt. 
A Nemzetiségi Önkormányzat partner kapcsolatban van a helyi Önkormányzattal, azt 
nem lehet elvárni, hogy, leírjuk, hogy mi az, amit mi tenni akarunk, vagy mi az, amit 
teszünk, ez a mi felelősségünk. Én senkit nem akartam megbántani azzal, hogy a 
jogszabályt nem olvasták el, de ez valójában benne van. A törvény szerint a 
Nemzetiségi Önkormányzat egyenrangú, itt nincs alá és fölérendelt viszony. 
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Fodor Attila képviselő: Elbeszéltünk egymás mellett. Mikor születet ez a törvény amit 
ön most felolvasott nekünk? 

dr.Klein Ferenc elnök: 2011-ben. 

Fodor Attila képviselő: Tehát 2011-ben, azóta húzódik ez az ügy. Most egy kis időt 
kérünk, hogy át tudjuk gondolni ezt a helyzetet. Amit szeretnénk, hogy a leosztott 
időpontok pontosításra kerüljenek. 

Kiszelné Mohos Katalin polgármester: Mindenki elmondhatta az érveit és 
ellenérveit. Felteszem szavazásra, a szerint az előterjesztés szerint, ami önök előtt 
írásban szerepel, kiegészítve egyetlen szóval, amit a Nemzetiségi Önkormányzat 
elnöke javasolt, hogy „heti 1 kizárólagos ingyenes használatát biztosítja”. Aki az 
előterjesztésben szereplő 5.§-sal egyetért, az kérem, kézfeltartással jelezze. A SzMSz 
ezen rész elfogadásához minősített többség kell. 

Megállapítom, hogy a Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzat Képviselő-
testülete 4 igen, 3 ellenszavazat és 1 tartózkodás mellett nem fogadta el az 
SzMSz 5.§-nak a beemelését az SzMSz módosításába. 

Így a jelenleg hatályos SzMSz 71.§-a marad érvényben a Német Nemzetiségi 
Önkormányzattal kapcsolatban. Egy kis türelmet kérek a Német Nemzetiségi 
Önkormányzattól, hogy a legjobb döntést meg tudjuk hozni a jövőben. További kérdés, 
feltevés van-e az SzMSz többi pontjával kapcsolatban?  

dr.Klein Katalin képviselő: A hatályon kívül helyezésre került az a régi 
megfogalmazás, hogy kiket kell meghívni a Képviselő-testület ülésére, ebből kikerült a 
kisebbségi szószóló, ugyanakkor nem került be a helyére a Nemzetiségi 
Önkormányzat elnöke. 

Papp István jegyző: 18. szakasz módosítása, ugyan csak utal rá, hogy zárt ülésen 
részt vehet a Német Nemzetiségi Önkormányzat elnöke. 

dr.Klein Katalin képviselő: A meghívásra kötelezettek közül marad ki az SzMSz 9.§-
ból a Nemzetiségi Önkormányzat elnöke.  

Kiszelné Mohos Katalin polgármester: Javaslom bevenni a 9.§. felsorolásába, a 
Német nemzetiségi önkormányzat képviselőjét. 

Papp István jegyző: Ez egy új első szakasz lesz, így 9 szakaszból fog állni a rendelet. 

Kiszelné Mohos Katalin polgármester: Kérdés, felvetés van-e? Nincs. Szavazásra 
teszem fel a Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzatának Szervezeti és Működési 
Szabályzatáról szóló 10/2013. (III.1.) önkormányzati rendelet (SzMSz) módosítását, 
aki ezzel egyetért, kérem, kézfeltartással jelezze. 

Megállapítom, hogy a Képviselő-testülete 8 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül megalkotta a 12/2014.(XI.24.) önkormányzati rendeletét a 
Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 10/2013. (III.1.) önkormányzati 
rendelet (SzMSz) módosításáról. Kihirdetés napja: 2014. november 24. 

4. napirend: 

Döntés a Településképi véleményezési eljárásról szóló 6/2013. (III.1.) számú 
rendelet módosításának elfogadásáról 

Kiszelné Mohos Katalin polgármester: Ismerteti az előterjesztést a melléklet szerint. 
Átadom a szót Pénzügyi Bizottság elnökének. 
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Tegzes Endre pénzügyi bizottsági elnök: Pénzügyi Bizottság egyhangúan 
elfogadásra javasolja a rendelet módosítását. 

Ledács-Kiss Miklós ügyrendi bizottsági elnök: Ügyrendi Bizottság egyhangúan 
elfogadásra javasolja a rendelet módosítást.  

Kiszelné Mohos Katalin polgármester Kérdés, felvetés van-e? Nincs. Szavazásra 
teszem fel a Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzatának Településképi 
véleményezési eljárásról szóló 6/2013. (III.1.) számú rendelet módosításának 
elfogadását, aki ezzel egyetért, kérem, kézfeltartással jelezze. 

Megállapítom, hogy a Képviselő-testülete 8 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül megalkotta a 13/2014.(XI.24.) önkormányzati rendeletét a 
Településképi véleményezési eljárásról szóló 6/2013. (III.1.) számú rendelet 
módosításáról. Kihirdetés napja: 2014. november 24. 

5. napirend:  

Döntés a Településképi bejelentési eljárásról szóló 7/2013. (III.1.) számú rendelet 
módosításának elfogadásáról 

Kiszelné Mohos Katalin polgármester: Ismerteti az előterjesztést a melléklet szerint. 
Átadom a szót Pénzügyi Bizottság elnökének. 

Tegzes Endre pénzügyi bizottsági elnök: Pénzügyi Bizottság egyhangúan 
elfogadásra javasolja a rendelet módosítását. 

Ledács-Kiss Miklós ügyrendi bizottsági elnök: Ügyrendi Bizottság egyhangúan 
elfogadásra javasolja a rendelet módosítást.  

Kiszelné Mohos Katalin polgármester Kérdés, felvetés van-e? Nincs. Szavazásra 
teszem fel a Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzatának Településképi bejelentési 
eljárásról szóló 7/2013. (III.1.) számú rendelet módosításának elfogadását, aki ezzel 
egyetért, kérem, kézfeltartással jelezze. 

Megállapítom, hogy a Képviselő-testülete 8 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül megalkotta a 14/2014.(XI.24.) önkormányzati rendeletét a 
Településképi bejelentési eljárásról szóló 7/2013. (III.1.) számú rendelet 
módosításáról. Kihirdetés napja: 2014. november 24. 

6. napirend: 

A helyi adókról szóló 33/2012 (XI. 26.) számú önkormányzati rendelet 
felülvizsgálata 

Kiszelné Mohos Katalin polgármester: Ismerteti az előterjesztést a melléklet szerint. 
Átadom a szót a bizottsági elnököknek. 

Ledács-Kiss Miklós ügyrendi bizottsági elnök: Az Ügyrendi Bizottság részéről 
lenne egy kiegészítés az 1.§. 6) pontjában: „erre az adózók figyelmét fel kell hívni”.  

Tegzes Endre pénzügyi bizottsági elnök: Pénzügyi Bizottság egyhangúan 
elfogadásra javasolja a rendelet módosítását. Jegyző úr megnyugtatott, hogy ez a 
tájékoztató a borítékban kiküldött csekkel mellékelve lesz. 

dr.Klein Katalin képviselő: Egészségügyi és Szociális Bizottság örvendetesnek tartja 
ezt a lehetőséget a szociálisan rászorultak körében, egyhangúan támogatja és 
elfogadásra javasolja a rendelet módosítását. 
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Kiszelné Mohos Katalin polgármester: Kérdés, felvetés van-e? Nincs. Szavazásra 
teszem fel a Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzatának helyi adókról szóló 
33/2012 (XI. 26.) számú önkormányzati rendelet felülvizsgálatának módosításával 
egyetért, kérem, kézfeltartással jelezze. 

Megállapítom, hogy a Képviselő-testülete 8 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül megalkotta a 15/2014.(XI.24.) önkormányzati rendeletét a 
helyi adókról szóló 33/2012 (XI. 26.) számú önkormányzati rendelet 
felülvizsgálatának módosításáról. Kihirdetés napja: 2014. november 24. 

7. napirend: 

Döntés „Belterületi utak hó- és síkosság-mentesítése Nagykovácsi Nagyközség 
közigazgatási területén vállalkozási keretszerződés keretében” tárgyú 
közbeszerzési eljárás eredményességének megállapításáról 

Kiszelné Mohos Katalin polgármester: Ismerteti az előterjesztést a melléklet szerint. 
Névszerinti szavazásra lesz szükség a közbeszerzésekkel kapcsolatos döntéseknél 
kötelező. Sok választási lehetőség nem volt. egy pályázat érkezet, döntéssel 
kapcsolatos szakvéleményt mindenki megkapta, tegnap volt a pályázat leadási 
határideje. December elején lejár a síkosság-mentesítést biztosító céggel. A Jäger 
Szoláltató és Kereskedelmi Kft. pályázott erre a feladatra, ezt a napirendi pontot nem 
tudta tárgyalni egyik Bizottság sem, tegnapi leadási határidő végett. Fontos feladat a 
településünkön, ezt a feladatot el kell látni. Kérdés, felvetés van-e? 

Fodor Attila képviselő: Ez az összeg amennyiért idén vállalná a Jäger Kft., ez 
megegyezik a tavalyi évi összeggel?  

Kiszelné Mohos Katalin polgármester: 3 tételben tér el a tavalyitól ez a jelenlegi 
ajánlat a 1.2; 1.3; 1.4; tételekben óránként 1000,- Ft, magasabb a tavalyi árhoz képest. 

Honti Zoltán képviselő: Időszakra vonatkozó adatokat nem találtam, mennyi időre 
kötjük a szerződést? Ezt javasolnám beleírni a határozati javaslatba.  

Kiszelné Mohos Katalin polgármester: Egy évre szólt a kiírás. 

Papp István jegyző: Kiírás szerint egy év.  

Ledács-Kiss Miklós képviselő: Ki dönti el, hogy milyen szóróanyagot használ a 
vállalkozó, mert nagyon nagy eltérések vannak az árak között. Én erre szeretnék látni 
leírást, hogy mikor mit használt a vállalkozó.  

Papp István jegyző: Részben jogszabályban meghatározott, másrészt pontosan a 
hőmérséklet függvénye, vannak bizonyos tartományban már nem hatásos szerek. A 
vállalkozó szórás esetén ad elszámolást g/m2-re és hogy, milyen útvonalon szórta fel 
a falut. 

Fodor Attila képviselő: Honnan és mitől számítjuk a 30 perc kiállási időt?  

Kiszelné Mohos Katalin polgármester: A pályázati kiírásban pontosan szerepel, 
utána nézünk és a legközelebbi ülése előtt tájékoztatjuk önt. 

Papp István jegyző: Szerződést nyilvánosságra hozzuk, abban minden benne lesz. 

Kiszelné Mohos Katalin polgármester: Kérdés, felvetés van-e? Nincs. Szavazásra 
teszem fel a Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzatának Belterületi utak hó- és 
síkosság mentesítése Nagykovácsi Nagyközség közigazgatási területén vállalkozási 
keretszerződés keretében” tárgyú közbeszerzési eljárás eredményességének 
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megállapításáról szóló határozati javaslatot, aki ezzel egyetért, kérem, kézfeltartással 
jelezze.  

Papp István jegyző: Névszerinti szavazás 
Bánóczi Margit képviselő - igen 

Fodor Attila képviselő - igen 

Honti Zoltán képviselő - igen 

Kiszelné Mohos Katalin polgármester -. igen 

dr. Klein Katalin képviselő - igen 

Ledács-Kiss Miklós képviselő - igen 

dr. Szabó András – igazoltan távol 

Szemessy Barbara alpolgármester - igen 

Tegzes Endre képviselő - igen.  

Megállapítom, hogy a Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzat Képviselő-
testülete 8 igen, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:  

NAGYKOVÁCSI NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT 
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

104/2014. (XI.20.) HATÁROZATA 

Tárgy: „Belterületi utak hó- és síkosság mentesítése Nagykovácsi Nagyközség 
közigazgatási területén vállalkozási keretszerződés keretében” tárgyú 
közbeszerzési eljárás eredményességének megállapításáról  

Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a 
„Hó- és síkosság mentesítés Nagykovácsi közigazgatási területén vállalkozási 
keretszerződés keretében” tárgyú közbeszerzési eljárást eredményesnek nyilvánítja. 

Nyertes ajánlattevőnek a Jäger Szolgáltató és Kereskedelmi Kft-t jelöli meg. 

Indokolás: A Közbeszerzési Bíráló Bizottság megállapította, hogy az Ajánlattevő 
ajánlata megfelel az eljárást megindító felhívásban, valamint a dokumentációban 
meghatározott követelményeknek, és a nyertes Ajánlattevő érvényes ajánlata az 
összességében legelőnyösebb ajánlatot tartalmazó ajánlat. 

Felhatalmazza a Polgármestert és a Jegyzőt a szükséges intézkedések megtételére, 
a nyertes ajánlatadóval egy éves, határozott idejű szerződés megkötésére. 

Határidő: 2014. november 20.  
Felelős: polgármester, jegyző 

8. napirend 

Döntés a 90/2014 (IX.25.) határozat módosításáról 

Kiszelné Mohos Katalin polgármester: Ismerteti az előterjesztést a melléklet szerint. 
Átadom a szót a pénzügyi bizottság elnökének. 

Tegzes Endre pénzügyi bizottsági elnök: Pénzügyi Bizottság a határozati javaslatot 
egyhangúan elfogadásra javasolja. 

Kiszelné Mohos Katalin polgármester: Kérdés, felvetés van-e? Nincs. Szavazásra 
teszem fel a Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzatának a 90/2014 (IX.25.) 
határozat módosításáról szóló határozati javaslatot, aki ezzel egyetért, kérem, 
kézfeltartással jelezze.  
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Megállapítom, hogy a Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzat Képviselő-
testülete 8 igen, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:  

NAGYKOVÁCSI NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT 
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

105/2014. (XI.20.) HATÁROZATA 

Tárgy: Döntés a 90/2014 (IX.25.) Határozat módosításáról 

A káresemény forrásösszetétele bekezdés helyébe a következő lép: 

 

A káresemény forrásösszetétele:  

Megnevezés 2014. év % 

Saját forrás    2.747.884,- Ft 10 

Biztosító kártérítése - - 

Egyéb forrás - - 

Vis maior igény 24.730.954,- Ft 90 

Források becsült költsége összesen:  27.478.838,- Ft 100 

 
A károk helyreállításának becsült költsége 27.478.838,- Ft, melynek fedezetét az 
önkormányzat a megjelölt saját forrás erejéig tudja biztosítani.   

A Képviselő-testület a támogatáshoz szükséges 2.747.884,- Ft saját forrás összegét 
az Önkormányzat tartalék kerete terhére biztosítja. 

A határozat egyéb részei hatályban maradnak. 

Képviselő-testület felhatalmazza a Polgármestert a támogatás igénylésével és 
elszámolásával kapcsolatos intézkedések megtételére.  

Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester, jegyző 

9. napirend: 

Döntés az ebr42: 216 482 Vis maior pályázat beadásához önész biztosításáról, 
valamint a szükséges nyilatkozatokról 

Kiszelné Mohos Katalin polgármester: Ismerteti az előterjesztést a melléklet szerint. 

Tegzes Endre pénzügyi bizottsági elnök: Pénzügyi Bizottság a határozati javaslatot 
egyhangúan elfogadásra javasolja. 

Kiszelné Mohos Katalin polgármester: Kérdés, felvetés van-e? Nincs. Szavazásra 
teszem fel a Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzatának az ebr42: 216 482 Vis 
maior pályázat beadásához önész biztosításáról, valamint a szükséges 
nyilatkozatokról szóló határozati javaslatot, aki ezzel egyetért, kérem, kézfeltartással 
jelezze.  

Megállapítom, hogy a Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzat Képviselő-
testülete 8 igen, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:  

NAGYKOVÁCSI NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT 
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

106/2014. (XI.20.) HATÁROZATA 
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Tárgy: Döntés az ebr42: 216 482 Vis maior pályázat beadásához önész 
biztosításáról, valamint a szükséges nyilatkozatokról 

Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a rendkívüli 
időjárás miatt megrongálódott úthálózatot önerőből helyreállítani nem tudja, ezért az 
utak és felszíni víz elvezető árkok kárelhárítására vis maior támogatás címen 
támogatási igényt nyújt be a Belügyminisztériumhoz.   

A káresemény megnevezése: A hirtelen lezúduló csapadék következtében 
megrongálódott utak és műtárgyak helyreállítása. 

Káresemény helyszínei:  
- Gémeskút utca (hrsz 1718/2) 
- Körös utca (hrsz1717) 
- Szamos utca (hrsz 1775) 
- Farkas utca (hrsz 2335) 

A káresemény forrásösszetétele:  

Megnevezés 2014. év % 

Saját forrás    2.759.274,- Ft 10 

Biztosító kártérítése - - 

Egyéb forrás - - 

Vis maior igény 24.833.457,- Ft 90 

Források becsült költsége összesen:  27.592.731,- Ft 100 

A károk helyreállításának becsült költsége 27.592.731,- Ft, melynek fedezetét az 
önkormányzat a megjelölt saját forrás erejéig tudja biztosítani.   

A Képviselő-testület a támogatáshoz szükséges 2.759.274,- Ft saját forrás összegét 
az Önkormányzat tartalék kerete terhére biztosítja. 

Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete kijelenti, hogy a 
káreseménnyel érintett összes vagyonelem az önkormányzat tulajdonát képezi, 
valamint a további nyilatkozatokat teszi:  

- A rendkívüli időjárás okozta káreseményekhez kapcsolódó vagyontárgyakra 
biztosítással nem rendelkezik. 

- Az önkormányzat saját erejéből a megrongálódott felszíni vízelvezető rendszert 
és úthálózatot önerőből helyreállítani nem tudja. 

- Az önkormányzat más – a tulajdonában lévő – vagyontárggyal a feladatát nem 
tudja ellátni. 

- Vállalja a költséghatékonyság és a megvalósíthatóság szempontjaira tekintettel 
történő helyreállítást. 

Képviselő-testület felhatalmazza a Polgármestert az igénybejelentés benyújtására, 
valamint a támogatás igénylésével és elszámolásával kapcsolatos intézkedések 
megtételére.  

Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester, jegyző 

10. napirend: 

Étkeztetési közbeszerzés jogorvoslati eljárását lezáró Közbeszerzési 
Döntőbizottsági határozat következtében meghozandó Képviselő-testületi 
döntés 
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Kiszelné Mohos Katalin polgármester: Ismerteti az előterjesztést a melléklet szerint. 

Tegzes Endre pénzügyi bizottsági elnök: Pénzügyi Bizottság a határozati javaslatot 
egyhangúan elfogadásra javasolja. 

Fodor Attila oktatási bizottsági elnök: Oktatási Bizottság a határozati javaslatot 
egyhangúan elfogadásra javasolja. Képviselői véleményem, hogy nem vagyok boldog 
attól, hogy Bíráló Bizottságok és a jog dönt abban, hogy milyen minőségű és milyen 
árban legyen az étel beszerzése és nem a gyerekek érdeke versenyez.  

Kiszelné Mohos Katalin polgármester Döntőbizottság büntetést is kirótt sajnos 
Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzatára 500 ezer Ft-ot. Szerencsére annak jogi 
közbeszerzési tanácsadónak, aki levezette a közbeszerzést, neki van felelősség 
biztosítása, így át tudjuk hárítani ezt a büntetést, ezért nem az Önkormányzatnak kell 
befizetnie. Elvárható lett volna, hogy hibátlanul történjen meg a közbeszerzés, ez az ő 
felelősségük volt, rájuk hárul ennek a büntetés megfizetése. 

Kérdés, felvetés van-e? Nincs. Szavazásra teszem fel a Nagykovácsi Nagyközség 
Önkormányzatának Étkeztetési közbeszerzés jogorvoslati eljárását lezáró 
Közbeszerzési Döntőbizottsági határozat következtében meghozandó Képviselő-
testületi döntésről szóló határozati javaslatot, aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon. a 
szavazást jegyző úr segítségével, név szerint kell megtennünk, mivel közbeszerzési 
eljárás lezárásáról hozunk döntést. 

Papp István jegyző: Névszerinti szavazás 
Bánóczi Margit képviselő - igen 

Fogor Attila képviselő - igen 

Honti Zoltán képviselő - igen 

Kiszelné Mohos Katalin polgármester -. igen 

dr. Klein Katalin képviselő - igen 

Ledács-Kiss Miklós képviselő - igen 

dr. Szabó András képviselő:– igazoltan távol 

Szemessy Barbara alpolgármester - igen 

Tegzes Endre képviselő - igen.  

Megállapítom, hogy a Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzat Képviselő-

testülete 8 igen, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:  

NAGYKOVÁCSI NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT 
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

107/2014. (XI.20.) HATÁROZATA 

Tárgy: Étkeztetési közbeszerzés jogorvoslati eljárását lezáró Közbeszerzési 
Döntőbizottsági határozat következtében meghozandó Képviselő-testületi 
döntés 

Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy:  
1. a „Vállalkozási szerződés közétkeztetési (élelmezési) szolgáltatás 

ellátására a Nagykovácsi Általános Iskola és a Kispatak Óvoda számára” 

tárgyban Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzat által a Közbeszerzési 

Értesítőben 2014.07.14 napján KÉ 13890/2014. számon megjelent 

hirdetménnyel megindított közbeszerzési eljárást eredményesnek nyilvánítja; 
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2. a Közbeszerzési Bírálóbizottság javaslata szerint: a PENSIO Minőségi 

Közétkeztetés Kft. (székhely: 1103 Budapest, Kőér u. 5.) és a Julienne 

Szolgáltató és Kereskedelmi Kft. (székhely: 1165 Budapest, Újszász u. 45/B „O” 

épület) ajánlatát érvénytelenné nyilvánítja. Indoklás: a Kbt. 74.§ (1) bekezdés 

e) pontja értelmében az ajánlat egyéb módon nem felel meg az eljárást 

megindító felhívásban és a dokumentációban, valamint a jogszabályokban 

meghatározott feltételeknek; 

3. A Közbeszerzési Hatóság Döntőbizottsága által 2014. október 27-én meghozott 

D.473/12/2014 határozat alapján a Biogastro Kft.(székhely: 2040 Budaőrs, 

Kígyó u. 12.) ajánlatát szintén érvénytelenné nyilvánítja. 

4. Az egyetlen érvényes ajánlattevő az Elamen Kereskedelmi és Vendéglátó 

Zrt., így Nagykovácsi Nagyközség Képviselő-testülete az Elamen Zrt.-t hirdeti 

ki nyertesként. 

Felhatalmazza a Polgármestert a nyertes ajánlattevővel a szerződés megkötésére. 

Határidő: 2014. november 30. 
Felelős: polgármester, jegyző, gazdasági vezető 

11. napirend: 

Döntés Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 8/2014. 
(VIII. 28.) önkormányzati rendeletének módosításáról és a kapcsolódó 
szükségszerű határozatról. 

Kiszelné Mohos Katalin polgármester: Ismerteti az előterjesztést a melléklet szerint. 

A napirendet tárgyalta a pénzügyi, az oktatási és az ügyrendi bizottság, átadom a szót 
a bizottsági elnököknek.  

Tegzes Endre pénzügyi bizottsági elnök: Pénzügyi Bizottság egyhangúan 
elfogadásra javasolja a rendelet módosítását. 

Fodor Attila oktatási bizottsági elnök: Oktatási Bizottság egyhangúan elfogadásra 
javasolja a rendelet módosítását. Bár anyagi terhet jelent az Önkormányzat részére, 
de ez olyan fontos ügy, hogy ezt mindenképpen támogatni kell. Nagyon örülünk, hogy 
egy ilyen előterjesztés a Bizottság elé került.  

Ledács-Kiss Miklós ügyrendi bizottsági elnök: Ügyrendi Bizottság egyhangúan 
elfogadásra javasolja a rendelet módosítását, avval a kitétellel, hogy ne határozati 
javaslat szülessen, hanem a rendeletbe kerüljön rögzítésre, így jogilag biztosított a 
lakosság számára a visszafizetés, illetve egy szövegmódosítást is javasolunk, idézem: 
„a túlfizetéseket vissza kell téríteni a jogosultaknak”.  

Kiszelné Mohos Katalin polgármester: Kérdés, felvetés van-e? Nincs. Szavazásra 
teszem fel a 8/2014. (VIII. 28.) önkormányzati rendeletének módosításáról szóló 
rendelet tervezetét, aki ezzel egyetért, kérem, kézfeltartással jelezze. 

Megállapítom, hogy a Képviselő-testülete 8 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül megalkotta a 16/2014.(XI.24.) önkormányzati rendeletét a 
fenntartásában működő intézményekben fizetendő étkezési térítési díjakról 
szóló 8/2014. (VIII. 28.) önkormányzati rendeletének módosításáról. Kihirdetés 
napja: 2014. november 24. 
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SZÜNET 18:40 órától – 19:00 óráig 

12. napirendi pont: 

Döntés 2015. évi likvidhitel-keret igénybevételéről 

Kiszelné Mohos Katalin polgármester: Ismerteti az előterjesztést a melléklet szerint. 

Tegzes Endre pénzügyi bizottsági elnök: Pénzügyi Bizottság a határozati javaslatot 
egyhangúan elfogadásra javasolja. 

Kiszelné Mohos Katalin polgármester: Kérdés, felvetés van-e? Nincs. Szavazásra 
teszem fel a 2015. évi likvidhitel-keret igénybevételéről szóló határozati javaslatot, aki 
ezzel egyetért, kérem, kézfeltartással jelezze.  

Megállapítom, hogy a Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzat Képviselő-
testülete 8 igen, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:  

NAGYKOVÁCSI NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT 
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

108/2014. (XI.20.) HATÁROZATA 

Tárgy: Döntés 2015. évi likvidhitel-keret igénybevételéről  

Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy az 
Önkormányzat 2014. december 31-én lejáró likvidhitel-keretét 2015-ben változatlan 20 
millió forintos keretösszeggel megújítja. 

Határidő: azonnal 
Felelős: jegyző 

13. napirendi pont: 

Döntés a Nagykovácsi Általános Iskola Igazgatója kérelméről, néptánc oktatás 
engedélyezése az Öregiskola Közösségi Ház és Könyvtárban 

Kiszelné Mohos Katalin polgármester: Ismerteti az előterjesztést a melléklet szerint. 

Fodor Attila oktatási bizottsági elnök: Oktatási Bizottság egyhangúan támogatta a 
határozati javaslatot 

Kiszelné Mohos Katalin polgármester: Kérdés, felvetés, észrevétel van-e, ezzel az 
előterjesztéssel kapcsolatosan?  

dr.Klein Katalin képviselő: Az előterjesztésben szerepel, hogy vagy az Öregiskola 
épülete, vagy az Inkubátorház terme adja ezt a lehetősége. Az Inkubátorház bevételét 
óvatosan kezelném, hiszen ez egy projekt keretében való beruházás a projekt célja 
egészen messze van a jelenlegi fenntartási időszakban attól, amire most mi 
átengedjük. A célja a határon átnyúló gazdasági kapcsolatok erősítése. Van egy kitétel 
nincs kizárva oktatási célra való engedélyezés, akkor, ha ez a projekt programjához 
kapcsolódik, pl.: gyógynövény óra. Ezzel a határozati javaslattal óvatosan kellene 
bánnunk annak érdekében, hogy ez a projekt ne sérüljön. Véleményem szerint az 
Inkubátor házat ebből én kihagynám, aztán, hogy a valóságban ez, hogy valósul meg 
az a kérdés, én azt javaslom, hogy az Öregiskola közösségi házban kellene az ilyen 
jellegű programokat szervezni. 

Kiszelné Mohos Katalin polgármester: A Hivatalban én azt az információt kaptam, 
hogy közösségi célra használható az Inkubátorház termei, de ennek akkor pontosan 
utána fogunk nézni. 
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dr.Klein Katalin képviselő: Én azt javasolnám, hogy vegyük ki az Inkubátorházat a 
határozati javaslatból, mert a jogi helyzete pillanatnyilag tisztázatlan. 

Diószeghy Tünde intézményvezető: Ebben a félévben így nem fogjuk tudni 
megoldani a programokat, előre lefoglalt időpontjaink vannak, úgy osztottuk be őket, 
hogy az Inkubátorház termeinek használatára is számítottunk. Természetesen, ha a 
határozati javaslatba, csak az Öregiskola Közösségi Ház kerülhet be, akkor legyen így, 
természetesen segíteni szeretnénk.  

Kiszelné Mohos Katalin polgármester: Az Intézményvezető asszony elmondása 
szerint, nem tudja kizárólag az Öregiskolában megvalósítani a programokat. Én úgy 
gondolom, hogy maradjon bent az Inkubátor ház és körül fogjuk járni ezt a témát, én 
úgy tudom, hogy közösségi célra használható. 

dr.Klein Katalin képviselő: A pályázati kiírásban úgy szerepel, hogy projekthez 
kapcsolódó közösségi oktatási célokra használható. Én csak az aggodalmamat 
fejeztem ki csupán, nem ellenzem. 

Kiszelné Mohos Katalin polgármester: Az én javaslatom az, hogy mivel a 
valóságban így lesz megoldva, hagyjuk így a határozati javaslatban az Inkubátorház 
használatát és a továbbiakban figyelünk erre az észrevételre. Kérdés, felvetés van-e? 
Nincs. Szavazásra teszem fel a Nagykovácsi Általános Iskola Igazgatója kérelméről, 
néptánc oktatás engedélyezése az Öregiskola Közösségi Ház és Könyvtárban szóló 
határozati javaslatot, aki ezzel egyetért, kérem, kézfeltartással jelezze.  

Megállapítom, hogy a Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzat Képviselő-
testülete 7 igen, 0 ellenszavazat és 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot 
hozta:  

NAGYKOVÁCSI NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT 
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

109/2014. (XI.20.) HATÁROZATA 

Tárgy: Döntés a Nagykovácsi Általános Iskola Igazgatója kérelméről, néptánc 
oktatás engedélyezése az Öregiskola Közösségi Ház és Könyvtárban 

Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzat képviselő-testülete úgy dönt, hogy 
hozzájárul a 2014/2015. tanévben Nagykovácsi Általános Iskola első és második 
évfolyamának a mindennapos testnevelési órák keretén belül néptánc-népijáték 
foglalkozásainak az Öregiskola Közösségi Ház és Könyvtár, valamint az Inkubátorház 
– foglaltságtól függően – a rendelkezésre álló helyiségeiben való megtartásához.  

Felhatalmazza a polgármestert és a jegyzőt a Klebelsberg Intézményfenntartó 
Központtal kötendő térítésmentes használati szerződés előkészítésére és aláírására. 

Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester, jegyző  

14. napirend: 

Öregiskola Közösségi Ház és Könyvtár Alapító Okiratának módosítása és a 
módosító okirat elfogadása 

Kiszelné Mohos Katalin polgármester: Ismerteti az előterjesztést a melléklet szerint. 

Fodor Attila oktatási bizottsági elnök: Oktatási Bizottság 5 igen és 1 nem 
szavazattal elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 
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Ledács-Kiss Miklós ügyrendi bizottsági elnök: Ügyrendi Bizottság egyhangúan 
elfogadásra javasolja a határozati javaslatot.  

Kiszelné Mohos Katalin polgármester: Kérdés, felvetés van-e? Nincs. Szavazásra 
teszem fel a módosított határozati javaslatot, miszerint a faluház megnevezés kikerül 
az előterjesztéshez képes, Öregiskola Közösségi Ház és Könyvtár Alapító Okiratának 
módosítása és a módosító okirat elfogadása szóló módosított határozati javaslatról, 
aki ezzel egyetért, kérem, kézfeltartással jelezze.  

Megállapítom, hogy a Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzat Képviselő-
testülete 7 igen, 1 ellenszavazat és 0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot 
hozta:  

NAGYKOVÁCSI NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT 
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

110/2014. (XI.20.) HATÁROZATA 

Tárgy: Döntés az Öregiskola Közösségi Ház és Könyvtár Alapító Okiratának 
módosításáról és a módosító okirat elfogadásáról 
Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy az 
Öregiskola Közösségi Ház és Könyvtár Alapító Okiratának módosításához szükséges 
Módosító Okiratot az I. számú melléklet szerint és az egységes szerkezetű Alapító 
Okiratot a II. számú melléklet szerint elfogadja. 
Felkéri a Polgármestert és a Jegyzőt a szükséges intézkedések megtételére.  

Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester, jegyző 

15. napirend  

Döntés a Kispatak Óvoda Alapító Okiratának módosításról és az Alapító Okirat 
módosítással egységes szerkezetének elfogadásáról 

Kiszelné Mohos Katalin polgármester: Ismerteti az előterjesztést a melléklet szerint. 

Fodor Attila oktatási bizottsági elnök: Oktatási Bizottság egyhangúan elfogadásra 
javasolja a határozati javaslatot.  

Ledács-Kiss Miklós ügyrendi bizottsági elnök: Ügyrendi Bizottság egyhangúan 
elfogadásra javasolja a határozati javaslatot.  

Kiszelné Mohos Katalin polgármester: Kérdés, felvetés van-e? Nincs. Szavazásra 
teszem fel a Kispatak Óvoda Alapító Okiratának módosításról és az Alapító Okirat 
módosítással egységes szerkezetének elfogadásáról szóló határozati javaslatról, aki 
ezzel egyetért, kérem, kézfeltartással jelezze.  

Megállapítom, hogy a Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzat Képviselő-
testülete 8 igen, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:  

NAGYKOVÁCSI NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT 
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

111/2014. (XI.20.) HATÁROZATA 

Tárgy: Döntés a Kispatak Óvoda Alapító Okiratának módosításához szükséges 
Módosító Okirat és az egységes szerkezetű Alapító Okirat elfogadásáról 

Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a 
Kispatak Óvoda Alapító Okiratának módosításához szükséges Módosító Okiratot az I. 
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számú melléklet szerint és az egységes szerkezetű Alapító Okiratot a II. számú 
melléklet szerint elfogadja. 
Felkéri a Polgármestert és a Jegyzőt a szükséges intézkedések megtételére.  

Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester, jegyző 

16. napirend 

Döntés Nagykovácsi Általános Iskola Intézményi Tanácsába való delegálásról 

Kiszelné Mohos Katalin polgármester: Ismerteti az előterjesztést a melléklet szerint. 

Fodor Attila oktatási bizottsági elnök: Oktatási Bizottság az Általános Iskola 
kérésének eleget téve, két tagot a Képviselő-testületből delegálni kell. Külön szavazott. 
Szemesy Barbara alpolgármestert egyhangúan támogatta, Honti Zoltán képviselőt 4 
igen és 2 tartozódás mellet támogatta az Oktatási Bizottság. Az Oktatási Bizottság 
kérése, hogy a delegáltakról a Képviselő-testület külön-külön szavazzanak. 

Kiszelné Mohos Katalin polgármester: Kérdés, felvetés, hozzászólás van-e? 

Dér Zsuzsanna intézményvezető: Köszönöm, hogy kérésünket elfogadták és, hogy 
delegálnak képviselőket, hiszen ez törvényi előírás, hogy az intézményi tanácsban 
legyenek. 

Kiszelné Mohos Katalin polgármester: Korábban az Alapfokú Művészeti Iskolába is 
delegált a Képviselő-testület, mert annak is volt Intézményi Tanácsa. Azóta már nem 
kötelező, csak felállíthat az Intézményi Tanács, ők úgy döntöttek, hogy nem akarnak 
ilyet. Azonban az Általános Iskola fenntartója (KLIK) elvárja, hogy működjön 
Intézményi Tanács.  

További kérdés, felvetés van-e? Nincs. Szavazásra teszem fel Szemesy Barbara 
alpolgármester asszony Intézményi Tanácsba való delegálásával egyetért, kérem, 
kézfeltartással jelezze.  

Megállapítom, hogy a Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzat Képviselő-
testülete 8 igen, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:  

NAGYKOVÁCSI NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT 
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

112/2014. (XI.20.) HATÁROZATA 

Tárgy: Döntés Nagykovácsi Általános Iskola Intézményi Tanácsába való 
delegálásról I. 

Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a 
Képviselő-testület megbízatásának időtartamára Nagykovácsi Általános Iskola 
Intézményi Tanácsába az első delegáltja: 

Szemesy Barbara képviselő, alpolgármester 

Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester, jegyző  

Kiszelné Mohos Katalin polgármester: Szavazásra teszem fel Honti Zoltán 
képviselő úr Intézményi Tanácsba való delegálásával egyetért, kérem, kézfeltartással 
jelezze.  

Megállapítom, hogy a Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 6 
igen, 2 ellenszavazat és 0 tartózkodás mellet az alábbi határozatot hozta:  
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NAGYKOVÁCSI NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT 
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

113/2014. (XI.20.) HATÁROZATA 

Tárgy: Döntés Nagykovácsi Általános Iskola Intézményi Tanácsába való 
delegálásról II. 

Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a 
Képviselő-testület megbízatásának időtartamára Nagykovácsi Általános Iskola 
Intézményi Tanácsába a második delegáltja: 

Honti Zoltán képviselő 

Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester, jegyző  

Kiszelné Mohos Katalin polgármester Szavazásra teszem fel a Nagykovácsi 
Általános Iskola Intézményi Tanácsába való delegálásról szóló határozati javaslatot, 
aki ezzel egyetért, kérem, kézfeltartással jelezze.  
Megállapítom, hogy a Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzat Képviselő-
testülete 6 igen, ellenszavazat és 2 tartózkodás mellett az alábbi határozatot 
hozta:  

NAGYKOVÁCSI NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT 
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

114/2014. (XI.20.) HATÁROZATA 

Tárgy: Döntés Nagykovácsi Általános Iskola Intézményi Tanácsába való 
delegálásról III. 

1. Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a 
Képviselő-testület megbízatásának időtartamára Nagykovácsi Általános Iskola 
Intézményi Tanácsába a 112/2014.(XI.20.) és a 113/2014.(XI.20.) számú 
határozatában meghatározott személyeket delegálja.  

2. A Képviselő-testület felkéri a Polgármestert, hogy döntéséről a Klebelsberg 
Intézményfenntartó Központot és az Intézményi Tanácsot tájékoztassa. 

Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester, jegyző  
 
ZÁRT ÜLÉS 19:15 órakor 
ZÁRT ÜLÉS VÉGE: 19:25 óra 
 
Kiszelné Mohos Katalin polgármester: Ismertetném a Bursa Hungarica ösztöndíj 
pályázaton 14 pályázó közül 13 pályázót támogat a Képviselő-testület.  

18. napirend: 

Egyebek 

Kiszelné Mohos Katalin polgármester: összeférhetetlenség miatt, dr. Borok György 
az Ügyrendi és Összeférhetetlenségi Bizottság külsős tag írásban lemondott 
megbízatásáról, ugyanis ő kormánytisztviselő november 21-től. Tájékoztatom a tisztelt 
képviselő-testületet, hogy november 25-26-án szabadságon leszek. 
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- NUSE a Pest megyei Labdarugó szövegségben Fair Play díjat nyert. Forgács 
Bendegúz az U14-es Pest megyei bajnokság gólkirálya lett. Szeretnénk neki ezúton is 
gratulálni.  

- Csatornapályázat: folyamatban van a közbeszerzés 4 pályázat érkezet be, 
tárgyalásos pályázat lesz. Tárgyalás során remélhetőleg árcsökkentést fogunk tudni 
alkalmazni, ami az Önkormányzat és a lakosság számára is kedvező lesz és a 
lakossági önrészt akár még csökkentheti is.  

- Azok a külsős Bizottsági tagok, illetve külsős alpolgármester úr még nem tettek még 
esküt, most itt van a lehetőség, hogy ezt megtegyék a Képviselő-testület előtt  
 
Külsős alpolgármester esküt tesz. 
dr.Fegyveres-Fiskál Gábor  
Aláírja az Eskü Okmányokat 
 
Külsős bizottsági tagok esküt tesznek: 
Horváthné Holéczy Katalin 
Gerlóczyné Furulyás Katalin 
dr. Lovas András  
Aláírják az Eskü Okmányokat. 
 
Kiszelné Mohos Katalin polgármester: Kérdezem Képviselő társaimat, hogy van-e 
egyéb hozzászólásuk?  

Ledács-Kiss Miklós képviselő: Ügyrendi Bizottságnak kérését szeretném 
tolmácsolni, hogy az előterjesztések csak az érintetteknek kerüljenek kiküldésre a zárt 
ülés anyagait csak a zárt ülésen részt vevőknek kerüljenek kiküldésre. 

Kiszelné Mohos Katalin polgármester: Köszönjük az észrevételt, ezt én is 
észrevettem és jeleztem is ezt a problémát, hogy a jövőben erre nagyobb figyelmet 
fordítsanak. Kiosztásra került az ülés előtt, hogy az alpolgármestereink feladatai 
hogyan kerültek megosztásra, ennek alapján lehet fordulni, ilyen témákban lehet 
megkeresni az alpolgármestereinket. Az irányításom mellett fogják végezni ezeket a 
feladatokat az én segítségemre, lesznek ezeknek az Önkormányzati feladatoknak az 
ellátásában.  

Ledács-Kiss Miklós képviselő: Bizottsághoz tartozó feladatkörékben és az 
alpolgármesteri feladatkörében összefüggésben lehet közvetlenül az 
alpolgármesterekhez fordulni, ha meghatározott feladatok és a most kiadott 
alpolgármesteri feladatok átfedésben vannak?  

Kiszelné Mohos Katalin polgármester: Természetesen lehet, hozzájuk fordulni ők 
pedig közvetítik felém, ha olyan kérdés, ami megbeszélésre, konzultációra szorul.  

Kiszelné Mohos Katalin polgármester: Megköszönöm a Képviselő-testületnek a mai 
munkáját, az ülést berekesztem 19:40 perckor. 

K.m.f. 
 
 
 

Kiszelné Mohos Katalin      Papp István 
       polgármester            jegyző 


